
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru AKVŠ konaného dne 27. 2. 2020 

Přítomni: M. Bočková, L. Hrdličková (online), J. Jirát, J. Kříž, H. Landová (online), P. Rygelová,  
H. Sedláčková, V. Šubrta 

Omluveni: -- 

Hosté: -- 

1. Kontrola úkolů z předchozích jednání (J. Kříž) 

 Proběhla příprava VK včetně doplňujících voleb, podklady byly rozeslány datovou schránkou. 
 Trvá potřeba upřesnění právní formy s rejstříkovým soudem. 
 Schůzka k CPK je odložena z důvodu preventivní domácí izolace H. Landové. Proběhne  

v březnu/dubnu.  
 J. Kříž oslovil hodnotitele FPZC, kteří se na hodnocení podíleli v minulém roce a ti nominace 

pro hodnocení FPZC 2020 přijali. 

2. Hospodaření a administrativní záležitosti (V. Šubrta) 

 V. Šubrta předložil přehled dosavadního čerpání a okomentoval jednotlivé položky. 
 Faktury pro členské instituce budou vystaveny a rozeslány v průběhu března. 
 DPP pro správu webu a administrativu budou ve stejném rozsahu jako v předchozích letech. 
 Je třeba předat podklady pro zpracování daňového přiznání. 

    O: H. Landová/ V. Šubrta/ E. Dvořáková 

 Přihlašování do datové schránky - zaktivnit své přístupy. 

    O: H. Landová, J. Kříž 

3. Přípravy VK 2020 (J. Kříž, H. Landová) 

 H. Landová a V. Šubrta informovali o přípravách VK 2020, byly upřesněny postupy pro 
doplňující volby a projednání změny statutu FPZC. 

 Důkladně byl projednán i bodový scénář průběhu VK.  
 Výroční konferenci povede J. Kříž, zápis připraví M. Bočková 

4. Přípravy BA 2020 (M. Bočková) 

 M. Bočková informovala o dosavadním postupu programového výboru a předložila návrh tří 
možných témat BA2020.  

 Programový výbor osloví ředitele s prosbou o označení preferencí témat. Vyhodnocení 
preferencí proběhne do dalšího VV, sběr podnětů do 18. 3., programový výbor zpracuje pro 
VV. 

    O: M. Bočková 

 M. Bočková vyzvala členy VV k případnému zapojení do programového výboru. 
  V. Šubrta informoval o aktuálním stavu jednání s firmami. 

   ÚKOL: Připravit přehled místností a jejich kapacit pro BA2020 

    O: J. Vencláková 



5. Pracovní skupiny: aktuality z jednání, plánované akce, náměty 

 P. Rygelová informovala o schůzce užší pracovní skupiny IOA 20. 2. 2020. Zápis je vystaven na 
webu AKVŠ. Shrnutí ze schůzky: Proběhlo vyhodnocení zpětné vazby získané z dotazníků  
k činnosti Iniciativy OA a pořádání semináře Otevřené repozitáře. Výsledky dotazníků budou 
publikovány na webu openaccess.cz a zaslány respondentům v termínu 15. 4. 2020. Plánuje se 
samostatná schůzka s organizátorkami konference NUŠL. Seminář Otevřené repozitáře se 
nebude v roce 2020 konat. Uvažuje se o jednodenním semináři k transformaci na gold OA pro 
cílovou skupinu ekonomických administrátorů EIZ. 10. 3. 2020 se P. Rygelová zúčastní schůzky 
pracovní skupiny OA při RVVI. 

 J. Jirát informoval o nejasné interpretaci legislativy ohledně DPH u EIZ. Záměr je hledat 
shodu v rámci členských institucí AKVŠ. 

  J. Jirát informoval o připravovaných školeních systému CELUS pro statistiky - možnost 
oslovit ředitele, zájem bude asi i mimo pověřené osoby CEL. 

 H. Landová informovala o připravovaném semináři NASIV, na kterém se po programové 
stránce podílí i komise IVIG; vzhledem ke změně programu nebude financováno z AKVŠ 
(AKVŠ měla spolufinancovat zahraničního přednášejícího). 

6. Různé 

 Probíhají přípravy KAM2020, na FSS MU proběhne 2.3. schůzka k programu, které se 
zúčastní I. Šléglová, J. Kříž, V. Šubrta a H. Landová 

 

Příští jednání VV proběhne 24. 3. 2020 v Brně, místo bude upřesněno. 

 

Zapsal: V. Šubrta 

Schválila: H. Landová 

 

https://akvs.cz/komise-iniciativy/iniciativa-oa/zapisy-ze-schuzek/
https://akvs.cz/komise-iniciativy/iniciativa-oa/zapisy-ze-schuzek/
https://kisk.phil.muni.cz/nasiv

